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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/23-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-00-23-20 
Rijeka, 19. prosinca 2023. godine 

 
ZAPISNIK 

S 9. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 19. prosinca 2023. (utorak) održana je 9. sjednica VMO Kozala, s početkom u 18,30 sati 
u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Nasrin Štrljić, članica VMO 
- Krešimir Modrić, član VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 
Sjednici nije bio prisutan: 
- Krešimir Modrić, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika s 8. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

DNEVNI RED 

- 1. Usvajanje Financijskog plana VMO Kozala za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. 
godinu 

- 2. Usvajanje Izvješća o provedbi programa VMO Kozala „Advent i doček Djeda 
Božićnjaka“  

- 3. Informacija o Peticiji za izgradnju garaže na prostoru MO Kozala 
- 4. Razno  

Sjednica je započela u 17,00 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Kristian Starčić predstavio je Vijeću Financijski plan VMO Kozala za 2024. i 
projekcije za 2025. i 2026. Obrazložio je kako je u planu navedeno sve što su planirali putem 
programam Vijeća za 2024. godinu te pozvao Vijeće na glasanje.  
 
Zaključak: Financijski plan je jednoglasno usvojen. 
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AD 2 

Predsjednik VMO Kristian Starčić pohvalio je Vijeće na još jednom dobro odrađenom programu 
Advent i Doček djeda Božićnjaka. Naveo je kako je sve išlo prema planu. Prosinac je bio bogat 
događajima, a provođenje Adventa na ovakav način pokazao se uspješnim. Pohvalio je 
suradnju Vijeća sa lokalnim udrugama (Udruga Ruka, Obrt VRRR, Glazbeni Vrtuljak i Smart 
kvart) koje su sudjelovale na adventu. Zadovoljan je i suradnjom sa lokalnim poduzetnicima 
(PIK Rijeka, Caffe bar Barbara, Boris Križman, Branko Radošević) koji su i ove godine donirali 
jelku, hranu i piće za Advent te vjeruje kako će se i u budućnosti ovakvi događaji nastaviti. 
Suradnja sa OŠ Kozala i DV Vidrice te dječjim zborom Tratinčice je više nego odlična, a ove 
godine su se u programu dočeka djeda Božićnjaka pridružili i polaznici MŠ „Ivan Matetić 
Ronjgov“. Odaziv djece i roditelja je bio više nego odličan i to na svim događajima (božićne 
radionice, advent i doček djeda Božićnjaka). 

 
Zaključak: Izvješće o provedbi programa VMO Kozala „Advent i doček djeda 
Božićnjaka“ je jednoglasno usvojeno. 
 
 

AD3 
Predsjednik VMO Kozala je obavijestio je Vijeće kako je peticija predana u ruke 
Gradonačelnika 8.12.2023. godine. Peticiju je u grad nosio predsjednik Vijeća uz prisutnost 
vijećnika Zvonimira Brozića i Nasrin Štrljić te tajnice Erike Valić. Gradonačelnik je preuzeo 
peticiju uz napomenu razmatranja mogućih pozicija koje bi bile idealne za ostvarenje izvedbe 
parkirališta tj. garaže na području MO Kozala. Na sastanku kod Gradonačelnika bio je prisutan 
i gosp. Smojver Željko, direktor poduzeća Rijeka Plus koje je nadležno za pitanje parkiranja i 
garaža te je dogovoren zajednički izlazak na teren radi utvrđivanja lokacija te eventualnih 
mogućnosti za izvedbu ove ideje. Sastanku su još sudjelovali Ljiljana Buljan pročelnica 
Upravnog odjela za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo, Karmen Mlacković, 
pomoćnica pročelnice za urbanizam te Irena Mijaljević, voditeljica Pododsjeka za plan, razvoj 
i gradnju infrastrukture.  
Predsjednik se osvrnuo na prijedlog Željka Smojvera po pitanju uvođenja naplate parkiranja u 
ulicama MO Kozala (Brajšina, Ante Kovačića, parking plato u A.Mamića). Smatra kako je prije 
bilo kakve odluke potrebno sa nadležnim službama izaći na teren i utvrditi mogućnosti te potom 
analizirati benefite za građane, a nakon toga ispitati njihovo stajalište kao krajnjih korisnika. 
Također smatra kako će se o tome detaljnije raspravljati kada se službeno odrede lokacije od 
strane Rijeka Plusa. 
Što se tiče izgradnje garaže postoje tri moguće lokacije, a to su: 
- Pored zgrade T-com-a u Ulici Petra Kobeka 
- Ulica Ante Kovačića – iza dva nebodera k.br. 20 i 22 
- Brajšina ulica – nasuprot k.br. 26 i 28 
Vijećnik Filip Jakovac predlaže dogovor za sastanak sa vodstvom T-Com-a. 
Vijećnica Nasrin Štrljić jako je zadovoljna odazivom za peticiju. Smatra kako u ovom mandatu 
od Gradonačelnika treba dobiti garanciju (pismenu) za izgradnju garaže na području MO 
Kozala. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno usvojena i prihvaćena. 
 

AD4/1 
Predsjednik VMO Kozala obavijestio je Vijeće o zaprimanju prve verzije Idejnog rješenja za 
uređenje Volčićevog trga. Rješenje je djelomično nesukladno sa idejama Vijeća te zahtijeva 
doradu. Vijećnik Jakovac inzistira na sastanku sa predstavnicima grada kako bi se opet 
naglasile potrebe građana i Vijeća te donijelo zajedničko pozitivno rješenje prije početka 
radova.  
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
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AD4/2 

Predsjednik VMO Kozala podsjetio je Vijeće kako će 20.12.2023. u jutarnjim satima 
predstavnici Vijeća posjetiti Dom Sv. Ana i donirati određene potrepštine za Sigurnu kuću te 
korisnike i korisnice Doma. Vijeće se odreklo svoje reprezentacije u korist ove donacije. 
 
Zaključak: informacija je jednoglasno usvojena i prihvaćena. 
 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 19,30 
sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


